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Landvik skole 

Agenda FAU-møte 4-2024/25 
Tirsdag 13. november 2024, kl. 19.00 – 20.30 

Personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

Møteleder: FAU-leder 

Neste møte: 21. januar 2025. 

 

Tilstede: 

FAU skoleåret 2024/25: 

 1. trinn: Hege Bråstad Kristiansen – Synne Lior 

 2. trinn: Roger Susort 

 3. trinn: Sandra Bjerk - Lisbeth Flaten 

 4. trinn: Christina N. Jegteberg – Ole Tom Stokkeland 

 5. trinn: Gurly Dokkedal 

 6. trinn: Trygve Johannes Lereim Sævareid - Evelyn Helleland 

 7. trinn: Stig Arve Husebø Abrahamsen - Anette G. Hodnebrug 

 

Skolens ledelse: 

 Rektor Kjetil Glimsdal 

 Fagleder Hilde Igland 

Forfall 

FAU skoleåret 2024/25:  

 2. trinn: Heidi Flakk Christensen  

 5. trinn: Gunvor Sofia Almlie 

 

Kopi til: 

FAU skoleåret 2024/25 

− Gjennomgang av FAUs økonomi 

 Åpen skole: overskudd på drøyt 20.000 kr.  

 På konto: ca. 180.000 kr. 

 

− Områder FAU vil fokusere sitt arbeid på inneværende skoleår 

 Videre arbeid med fokusgrupper 

 Årshjul for foreldrekontakter 

 Få tilgang til OneDrive konto 

 Barnas digitale hverdag 

 N/A 

 Oppgradering av uteområder 
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 Roger og Ole Tom fra FAU 

 Solvang 

 Evelyn, Lisbeth og Hege 

 Blandede erfaringer med lån av Solvang 

 Rengjøres av kommunen hver fredag 

 

− Fortsettelse på saker fra sist: 

o Deltakelse 17. mai komité 

▪ 4A: Håkon Tveit og Kristine W. Torjussen 

4B: Helene Lunden og Line M. G. Thompson 

4C: Andreas Økland. Mangler en representant. 

o Evaluering åpen skole 

▪ Andre skoler har hatt åpen skole på dagtid/tidlig ettermiddag med 
positiv erfaring. God deltakelse fra foresatte 

▪ Generelt god erfaring med gjennomføringen. Anbefales at lærerne får 
prisliste med Vipps nummer noen dager i forveien. 

▪ Mangelfull oppfølging av allergi. I fremtiden blir det en egen 
allergivennlig kafé ett sted, ved Imenessalen. Og at noen som har 
greie på allergivennlige alternativer har ansvar i den. Fort at man 
blander kakespader for eksempel.  

▪ Lærerne melder om tungvint med lapper som skal deles ut. 

▪ Det bør sendes informasjon til foreldre tidligere. I år ble det for sent 
som bidrar til at færre foreldre melder seg. 

▪ Det er skrevet evaluering fra komiteen, som legges i OneDrive.  

▪ Gjenglemt tøy. Ble ikke noe av det, så dette gis til gjenbruk. 

− Behandle ev innmeldte saker: 

o Skolefotograf – to vedtak 

▪ Vedtak fra i vår om Lima på tre år. På forrige møte ble det vedtatt å 
bruke Norsk Skolefoto. Begge er kontaktet. Kontakter Susan om hva 
som er gjort av kommunikasjon med operatørene.  

o Innspill kommunalt budsjett 2025 

▪ Det skal kuttes i budsjett. Spørsmål om FAU lager en høringsuttalelse. 
Grimstad kommer langt ned på liste over kommuners innsats for barn 
og unge.  

▪ Det er fare for å miste Hommedal skolegård. I år er det ti elever der. 
Betyr mye for de som er der, men også for elevene som er på Landvik 
skole.  

▪ Generelt er det noe synkende elevmasse i Grimstad. Samtidig øker 
antall eldre, så man må nok regne med at flere midler går til 
eldreomsorg i årene som kommer.  
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▪ Høringsuttalelse: Maks. halv side. Roger kan bidra. Vi spør Gunvor om 
å skrive. Roger oppretter Messenger gruppe som forum for å 
diskutere.   

o Info fra KFU og innspill til SU 

▪ Handler mye om økonomi og budsjett 

▪ Informasjon fra de ulike skolene og deres aktivitet. Blant aktivitetene 
som ble formidlet var dysleksi-vennlig skole, oppstart av leksefri skole 
på Holvika fra høsten og åpen skole tidligere på dagen.  

▪ IPad ble diskutert – når bør man starte? Til det er det ulike erfaringer 
og oppfatninger. Kan være aktuelt for FAU på Landvik å diskutere i 
fremtiden. Skal alle ha iPad hele tiden, eller kan de rullere? Med tanke 
på skolebudsjettet kan det være et innspill å redusere iPad – som kan 
bidra positivt til trange budsjett. 

▪ SU møte neste uke. Leksefri og bruk av iPad nevnes, samt 
uteområdet.  

− Vedta møteplan for 2025 

 Fortsette med tirsdag kl. 19 – 20.30 

 Forslag til møteplan sendes på Messenger  

 

Øvrige saker 

− Saker fra trinnene/klassene 

 Det ble et engangstilfelle at skolen kjøper inn godteri til juleavslutning. Det tar 

en del ressurser å organisere det, samt at det var krevende med allergi. 

− Saker fra skolens ledelse 

o Leksefri/leksebevisst skole og redusert behov for leksetid på skolen.  

o 7. trinn holder på med «jakten på julegrisen». I adventstiden er det litt 
ekstra. Omvendt adventskalender organiseres av elevrådet.  

o Landvik kirke blir 200 år. Skolen bidrar med kunst. 

o Elevrådet: opplever at på enkelte trinn er det mye banning blant elever. De 
ønsker å jobbe videre med det. 

o Mitt valg: Var del av planleggingsdag i oktober. Handler om det 
psykososiale miljøet, være trygg, konsentrert, impulsstyring. Lekbaserte 
og praktiske øvelser. Mer om dette på planleggingsdag i januar. Foreldre 
får informasjon på foreldremøter i februar. Skolen har inngått en treårig 
avtale med Mitt valg. 

o Innskrivningsforeldremøte i dag. Per i dag 47 innmeldte elever. Det 
utgående 7. trinn har 71 elever. Sannsynlig med lavere elevantall ved 
Landvik skole fra høsten 2025. Det betyr at det blir et lavere budsjett for 
skolen.       
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− Eventuelt 

 Trafikksikkerhet: Problem med tungtrafikk på morgenen? Skolen har tatt initiativ 

og spurt PS Anlegg og pukkverket om å redusere tungtransport mellom kl. 8 – 

8.30. Det har hjulpet, og oppleves ikke som et problem.  

 Engasjere foreldre til komiteer og oppgaver: Hva gjør man når ingen melder 

seg? Loddtrekning nevnes som alternativ. Vurdere å tildele oppgaver fra 

klasseliste. Foreldrekontaktene får ansvar for å delegere.  

 Det ble gitt penger for noen år siden for å bygge bod til diverse utstyr. Den blir 

oppført bak skolen.   

 Påskjønnelse til lærerne til jul. Dette støttes. Lisbeth fikser.  

 

 

Referent 

 

Trygve Johannes Lereim Sævareid 


